
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

داخل هه ديوجهه دوهه   ددالأيهه ادااض ةهه  خهه  ددعهه  شههت مدي يةيهه د

و زحهه   ديهه دد066ي يهه دعهه ددح ههندوهه  ديهه جههةاادااضرهه ناد، هه ا د

يرهه و داههكا دف تهه دىاههادي هه   دكخههةمدكاًههةدكي وهه   دالاشههاك ادي هه   د

ااقعه دااضاكه د دد سهك اا  زحوند،  ادظة ف  دغ ي دفه دااعهرو  د

دلاسههه ض ااحعههه ندااضضهههة كدعلهههاداً هههةديههه دي ههه   دااض يةيههه  د 

 ااضههوادد ااهه  اادح ههنديرهه وونديهه دوضهه دداا ههكاادي هه   دالاشههاك ا د

فح  تتمد ح ه  دالأ ضه  د داجلكت دااضة ني د لاديساط روندااخة ج

 شهل داك هةدد د  ته ديرةةه دالخطهةس اد اكه ندااسه ااضةةاد اا 

فهها داحض يهه دااضهه و   د يلاهه دااضكرههومدالأيضهه د داههكا دوهه عودجهه ا

جلههه دااضهههواددي ههه دااضلههه  داا ههه زح  د ااضاضهههةني ديههه ديضهههةامد 

ااح ه   د اله دياضل هواددق ه ااضة ني دااا دتضل تمدي دااكق ادعلهاد

د داضه دوه عووه  ي داا    دي دي    دالاشاك ادىاادي ه   دكاًهةدكي

شههةا اداارضهه دانوسهه و دىاههادااق هه اد ههلد ان،مد تحضهه ديسهه  ا  تتمد

 ضهه ديضههض داتههمد شههل دع جهه د تلك هه داحا  جهه مد،هه لااداا هه زح  د

 ااكق ادعلادق  دااح   .

ااست  ديته يتم ددف دااضح فظ ديسار  ااوح  دااا ض كي د و ا دكند

  ااار  نديرتم.

Introduction   عامة نظرة 

 

During the past few days, Ain District witnessed a wave of 

displacement as a result of the confrontations in the district. 

More than 600 IDPs from several areas displaced to other safe 

areas the district.  

The IDPs are suffering difficult situation in the area. Lack of 

shelter, NFIs and food materials increased the sufferings of the 

IDPs.  

We call on the office of the United Nations envoy for the 

protection of civilians and open safe corridors to enable the IDPs 

to bring the necessary materials that enable them to survive, and 

to enable them to flee from the areas of conflict to safer areas.  

We also  call the humanitarian partners to play their roles and 

assume their responsibilities and meet the needs of these 

displaced persons in a way that guarantees their survival. 

We, in the Executive Unit are ready to facilitate their tasks, and 

cooperate with them. 
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2022/1/12 إلى 2022/1/17م الجدد خلال الفترة من عدد النازحين    

Number of new IDPs from 12 January to 17 January 2022  
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 الأفرادعدد 
Number of individuals 

 

 عدد الأسر النازحة
Number displaced 

households 
 

92 

عينمديرية إجمالي النزوح في   



 

 

Table of Tracking Displacement جدول تتبع النزوح    

 

 

 

 

 

كي ا دي دقك داا    د)الأي ا دالأصل  د

 (الأخ ة
الأسةد

 ااج ي  
 ع ددالأفةاد

ااضل ند

-ااض يةي )ااح ا 
 (ااض طق 

 
  مي حظ

ــ الحمراء ــ الحنو البتراءــ الحد ــ شقير 
ــ الدرب ــ الرقبة ــ العاطبة ــ المدينة ــ 
المناخ ــ الوسيعة ــ بلاد قوس ــ توره ــ 

 ــ منوىجراذاء ــ جعدر ــ سلعان ــ لجرف 

92 644 
  د ودسةدـــدااخلو د

 ـــدااوة عدــدعع   

 
 و   دداخ دي يةي 

 ع  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

موجة النزوح خريطة 

 من 
 داخل مديرية عين

 

5-3الصفحة:   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 الاحتياجات بحسب القطاع 
Needs by seotor 

 الاحتياجات الكلية
Overall Needs 

(FAMILIES) 

 
 الاحتياجات حاليا

(Current  أسر) 
Needs 

(FAMILIES) 

 التدخلات التي تمت  
 (أسر)

Interventions 
(FAMILIES) 

 
 الفجوات / النسبة 

 المتبقية
Gaps 

حقيبة الاستجابة  
 السريعة

92 

 
92 0 100% 

 

 
 المأوى

 

 
92 0 100% 

 

 
 المواد غير الغذائية

 

 
92 0 100% 

 

الغذائيةالمواد   92 
0 100% 

 

مياه الشرب 
 والاستخدام

92 0 100% 

 %100 0 92 الصرف الصحي
 %100 0 92 خزانات مياه

 

 %100 0 92 عيادة متنقلة
 %100 0 92 ادوية

Needs الاحتياجات 

 

5-4الصفحة:   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

د

 

 ات لااداا  زح  الأي داا كائ د سةع دااا خ د س  دغكائ  دعلاداال دالأي داا كائ دتوج هدشةا اد. 

 علاداال دالأي داا كائ دتوج هدشةا اد ةو يجداا كااداار اض د إدخ  د، لااداا  زح  دةض دااكةو يج. 

   لاس ض ددعلاداال دااضل مدتوج هدااشةا اد  لاساج   دااسةير داا ط  داحا  ج مداا  زح  دااج ددي دانيج نامد ااضواددغ ةداا كائ

 .ااكط و  مد ااضةشداضواجت ديوج دااعق ع

 علاداالهدااض  هد انصح  دااك ئ دتوج هدااشةا اد  لاساج   دااسةير دااوف ةد ايا مدي  هد خ او م. 

  ،علاداال دااحض ي داارض دعلادتوف ةديس ع امدوق ي ديار د دالأغةاكداضس ع  د رضدالأسةداا  زح دف دتس ي دىيج نامدااسل د غ ة. 

 لااداا  زح  دح   دوط ا داالا د ااقط ع مدانوس و  د  ا ض دسةع دااا خ داار ج دانوق ذ ،. 

   وط ا ديلا دالأ تش دتخع صديك اغد  نئ دع جل داس داحا  ج مداا  زح  دالأس س. 

 شح دااا خ مدف دا دااقط ع موط ا دشةا اداارض دانوس و دا ف د سةع دااا خ مد تلً ضت دوظةا دا ي د ديوج داا    د حا  ج تتمد . 

 ياضل وادي ديا  د اد  اضواددالأس س   دك دنفعدااحع ندااضضة كدعلاد رضدااض    دف دي يةي دع   د فا ديضةامد ي  دالض و   دا د

 اا    دىاادكي ا د ي  .

 التوصيات
 

 

 The Food Security Cluster should direct food security partners to quickly intervene with food baskets for 

these displaced people. 

  The Food Security Cluster should direct the WFP partners to include these displaced people in the 

programme. 

  The Shelter Cluster should direct the partners to respond quickly to cover the needs of the newly 

displaced people in terms of rent and non-food items, especially blankets and mattresses, to face the 

frost wave. 

  The WASH Cluster should direct the partners to respond quickly to provide water tanks and tanks. 

  The Protection Cluster should work to provide multi-purpose cash assistance to help some displaced 

families pay housing and other rents. 

  We call on the humanitarian clusters and sectors in Yemen to urgently intervene to save the lives of 

these displaced people. 

  We demand the OCHA office allocate urgent emergency funds to meet the basic needs of the displaced. 

  We call on all humanitarian partners to expedite and intensify interventions, given the increasing wave 

of displacement and their needs and the scarcity of interventions in all sectors. 

 Lifting the siege imposed on some areas corridors for civilians to be able to migrate to safe places. 

Recommendation 
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